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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
Odbor za društvene djelatnosti
Comitato per le attivita sociali

KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/54
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-24-3
Pazin, 06. prosinca 2024. 

ZAPISNIK

sa 20. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije održane dana 06. 
prosinca 2024. godine s početkom u 11,00 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik Davor Komar, Tatjana Tomaić, Đina Šverko i Bruno 
Stermotić. 

Opravdano odsutan: Ivan Iskra.  

Osim članova Odbora prisutni su: Gordana Antić, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine, Jessica 
Acquavita, zamjenica župana, Eda Griparić, viša savjetnica za ekonomske poslove u 
Upravnom odjelu za kulturu i zavičajnost, Elena Puh Belci, viša savjetnica za obrazovanje 
sport i tehničku kulturu, Doriana Šumberac Jelić, pomoćnica pročelnice u Upravnom odjelu za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu i Daglas Koraca, dekan Istarskog veleučilišta.  

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za društvene djelatnosti Davor Komar, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže slijedeći dnevni red:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije – Regione Istriana za 
2025. godinu

2. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2025. godinu
3. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2025. 

godinu
4. Prijedlog Programa javnih potreba  u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2025. 

godinu
5. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana razvoja obrazovanja Istarske županije do 2030. 

godine
6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana provedbe i financiranja socijalnih programa i 

projekata u Istarskoj županiji u 2025. godini
7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje Istarske županije od 2025. do 2027. 

godine
8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 

Istarske županije za 2025. godinu
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9. Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 
plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 
(2025-2029) 

10. Prijedlog Programa mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim 
zdravstvenim ustanovama i domovima za starije osobe Istarske županije u 2025. 
godini

11. Prijedlog Odluke o kriterijima za određivanje zakupnine za poslovni prostor Istarskih 
domova zdravlja i Istarskih ljekarni koji se daje u zakup za obavljanje zdravstvene 
zaštite u mreži javne zdravstvene službe uključujući ljekarničku djelatnost i dentalnu 
tehniku, za obavljanje zdravstvene zaštite izvan mreže javne zdravstvene zaštite i za 
nezdravstvene djelatnosti

12. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 
2024. godinu

13. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnih škola za 2024. godinu

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 
Osnovne škole Vladimira Nazora

15. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Vladimira Nazora
16. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Fažana
17. Prijedlog Odluke o promjeni naziva škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula
18. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Medicinske škole Pula
19. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Tehničke škole Pula
20. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova
21. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 

Poreč
22. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Industrijsko obrtničke škole Pula
23. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Srednje škole Mate Balota
24. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Ekonomske škole Pula
25. Prijedlog Odluke o promjeni naziva Učeničkog doma Pula
26. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Istarskog veleučilišta – Universita 

Istriana di scienze applicate
27. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Ad.-1
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije – Regione Istriana za 

2025. godinu

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije – Regione Istriana 

za 2025. godinu, te upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-2.
Prijedlog programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2025. godinu

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2025. godinu, 

te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-3.
Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2025. 

godinu

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2025. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-4.
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2025. 

godinu

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2025. 

godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-5.
Prijedlog Odluke o usvajanju Plana razvoja obrazovanja Istarske županije do 2030. 

godine

Elena Puh Belci obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o usvajanju Plana razvoja obrazovanja Istarske županije do 

2030. godine, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-6.
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana provedbe i financiranja socijalnih programa i 

projekata u Istarskoj županiji u 2025. godini

Gordana Antić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU



4/10

Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana provedbe i financiranja socijalnih 
programa i projekata u Istarskoj županiji u 2025. godini, te se upućuje Skupštini Istarske 

županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-7
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje Istarske županije od 2025. do 2027. 

godine

Gordana Antić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje Istarske županije od 2025. do 

2027. godine, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-8
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 

Istarske županije za 2025. godinu

Gordana Antić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje 

Istarske županije za 2025. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje.

Ad.-9
Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 
plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 

(2025-2029)

Gordana Antić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu 

Nacionalnog plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje 
razdoblje (2025-2029), te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-10
Prijedlog Programa mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim 
zdravstvenim ustanovama i domovima za starije osobe Istarske županije u 2025. 

godini

Gordana Antić detaljno je obrazložila predmetnu točku. 

Tatjana Tomaić navodi da nostrifikacije postoje s određenim razlogom. Mišljenja je da 
možda ne bi trebalo toliko žuriti jer treba biti oprezan i treba ih provjeriti. Znamo što se sve 
dešava ne samo u sustavu zdravstva nego i u obrazovanju. 
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Gordana Antić navodi da se već razgovaralo da će prvo vrijeme raditi pod mentorstvom te 
bismo mi njih na taj način upoznali. Naši doktori bi bili zaduženi da prate njihov rad i svakako 
ćemo paziti.

Tatjana Tomaić upozorava da je to dosta opasno jer isto tako kad naši ljudi odlaze u 
inozemstvo raditi, prvo vrijeme rade pod mentorstvom i mentorstvo se plaća dijelom iz plaće 
„učenika“. 

Gordana Antić navodi da se o tome mislilo i predložili smo nagradu za mentora, to bi bilo to. 

Tatjana Tomaić dodaje da na primjer u Engleskoj, se oduzima direktno od plaće radnika za 
plaću mentora.

Gordana Antić nastavlja da će se vidjeti i dogovoriti detalji s Ministarstvom.

Tatjana Tomaić postavlja pitanje vezano za liječnike obiteljske medicine. Već je nekoliko 
puta spominjala da je potrebno misliti i na naše liječnike, Istrijane i ne zapostaviti njih 
odnosno diskriminirati ih. Mi privlačimo nove kadrove i dajemo im stanove a naši to nemaju. 
Voljela bih da se još malo razmisli da pomognemo i mladim ljudima koji su se vratili doma u 
svoje krajeve da ne budu zbog toga kažnjeni na neki način. 

Gordana Antić navodi da bi tu htjela istaknuti da se sve mjere odnose prije svega na 
zadržavanje kadrova pa onda na privlačenje novih. Mjera 20 tisuća eura za kupovinu prvog 
stana/nekretnine neto, što je 31 tisuću eura bruto, od 9 njih koji su se javili samo je 1 osoba 
nova koja je došla u Istru, drugi su svi rođeni u Istri. Kod stanarina, koje dajemo po 300 eura 
imamo ljudi koji su napustili roditeljske domove i išli u podstanarstvo. Oni koji rade u sustavu 
više od 5 godina, dobili su 700 eura nagrade, oni koji rade više od 10 godina dobili su 1.400 
eura. Mi glavninu novca upravo trošimo na postojeće zaposlenike a razlike kod stanarina 
nema.

Tatjana Tomaić postavlja pitanje da li su krediti dani ljudima koji nisu iz Istre?

Gordana Antić odgovara negativno i pojašnjava da smo imali poziv za 10 jednokratnih 
naknada za 20 tisuća eura za prvu kupnju nekretnine. 9 ljudi se javilo a 1 osoba nije imala 
uvjete. Jedna doktorica je rođena na Velom Vrhu, jedna iz Pazin, jedan iz Umaga, svi koji su 
baš iz Istre osim 1 osobe koja je iz Krapine i već 4 godine radi u Zavodu za javno zdravstvo i 
želi graditi kuću u Balama. Ostali su tražili za kupovinu stana. Nismo nikoga dobili izvana da 
bi došao i kupovao si nekretninu. 

Tatjana Tomaić nastavlja da li postoje neki kriteriji odnosno uvjeti koji ste dali ovim 
doktorima koji su dobili taj novac?

Gordana Antić odgovara potvrdno, oni su se obvezali ostati 15 godina raditi u našem 
sustavu u Istri. Jako na to pazimo, imamo naše pravnike i cijeli tim koji se bavi kriterijima i 
uvjetima. Oprezni smo i kod onih koji dolaze i dobivaju bonus dobrodošlice, isto se vežu na 5 
godina rada kod nas. 

Tatjana Tomaić nastavlja da uz kriterij rada od 15 godina što imaju kao posljedice ako to ne 
ispune, ako odu ranije?

Gordana Antić odgovara da osoba u tom slučaju vraća novac. Vraća novac u proračun 
Istarske županije. 

Tatjana Tomaić postavlja pitanje da vraća novac nakon 15 godina s kamatama ili ne?
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Gordana Antić  odgovara da ako ode za 5 godina onda vraća novac a ako ostaje 15 godina 
onda ne vraća ništa. Vraća novac sukladno kamatama banke.

Tatjana Tomaić upućuje pitanje da li postoji neki rok odnosno koliko mora osoba raditi da 
može dobiti taj novac, mjesec dana ili 3 ili godinu?

Gordana Antić  odgovara da je to nova mjera i mi se još učimo i istražujemo ali jako 
pazimo. Ove godine se u prvoj objavi javilo 9 a 8 ih je imalo uvjete, sad se javilo još 2 ljudi i 
oni imaju uvjete, znači nismo ni 10 ispunili u ovoj godini. Za iduću godinu smo stavili i Opću 
bolnicu Pula. Ako budemo imali 20 prijavljenih a samo 10 mjesta, biti će razine i bodovati će 
se dužina staža recimo.

Tatjana Tomaić ponavlja da joj nije odgovoreno na pitanje. Koji je minimum, dali 
zaposlenost mjesec dana ili?

Gordana Antić navodi da je uvjet ugovor na neodređeno. Znači imaju probni rok od 6 
mjeseci i tek onda imaju ugovor na neodređeno. Limit nam je 45 godina starosti. Prednost 
imaju zanimanja koja će biti deficitarnost prvog stupnja, rad na neodređeno te bodovanje, 
onaj tko duže radi ima više bodova. Nije bio veliki interes za tih 20 tisuća eura jer im je to 
pomoć za kupiti 1 sobu a ne nekretninu. Problem je i jer nisu kreditno sposobni. Zadnje sam 
pregovarala sa Općinom Sveti Petr u šumi ako bi se gradili POS-ovi stanovi koji bi bili do 
1.400 eura po kvadratu. Rekao mi je načelnik da će možda stanova i biti. Ispitivali smo i 
interese naših zaposlenika i oni bi rado stanovali i u unutrašnjosti Istre, do pola sata vožnje 
od radnog mjesta. Isto tako vidjeti ćemo koliki će biti interes za 22 stana s kojima se ide u 
renovaciju u Puli u bivšoj Mornarskoj bolnici. 
Kod stanarina koje plaćamo, uvesti ćemo kriterij da se može maksimalno 5 godina dobivati 
stanarina odnosno 5 godina ćemo maksimalno mi plaćati. Za sada su svi koji su se javili, 
dobili stanarinu. Za Opću bolnicu imamo 50 stanarina a za ostale ustanove još 100. Nije bilo 
niti jedne osobe koja je tražila jednokratnu naknadu ili stanarinu a da ju nije dobila. Plaćamo 
150 stanarina i imamo 22 ili 23 stana koja su nam općine ili gradovi iznajmili i ponudili na 
korištenje. 

Davor Komar pohvaljuje rad Upravnog odjela i navodi da je doista puno truda trebalo uložiti. 

Gordana Antić nastavlja da će se trebati odrediti kriteriji i za ta nova 22 stana koja će se 
urediti, da ne ispadne da su se 22 ljudi uselili i nikada više iselili. Pokušavamo da sve te 
mjere budu prvih 5 godina dok se ljudi ne snađu da si u međuvremenu kupuju nekretninu i 
vežu za mjesto, ako su došli s namjerom da i ostanu. Za sada su to ljudi koji su već tu. 

Tatjana Tomaić postavlja pitanje kolika je potpora za stanarinu, 300 eura ili više?

Gordana Antić odgovara 300 eura. Recimo u Rovinju vi nemate garsonijeru ispod 1.200 
eura. Tako da su ljudi u Žminju i okolo da bi radili u Domu zdravlja ili na Hitnoj u Rovinju. 
Možda su upravo te lokacije, koje su negdje uz cestu, poželjniji za gradnju stanova i život, 
kako i za zdravstvo tako i za školstvo i policiju i vatrogastvo i sve ostalo. Potrebno nam je da 
stanovi budu priuštivi, ovi koji su po 3.000 eura kvadrat, za njih nitko nije kreditno sposoban.

Tatjana Tomaić navodi da se stalno ponavlja da nisu kreditno sposobni, ali ako imaju ispod 
45 godina i stalan posao, zašto ne bi bili kreditno sposobni? 

Gordana Antić odgovara da si ne mogu toliko opteretiti plaću. Ako kupuju stan od 70 
kvadrata koji je po 3.500 tisuća eura kvadrat, oni plaću toliko ne mogu opteretit, medicinski 
tehničar recimo ili sestra. Liječnik možda i može, možda. 
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Đina Šverko se nadovezuje i pohvaljuje ovu široku paletu mjera za deficitarne kadrove. 
Jasno nam je svima da je danas teško biti kreditno sposoban uz ove cijene, pogotovo niže 
rangiranim kadrovima u medicini. 

Gordana Antić navodi da smo jedini u Hrvatskoj koji imamo sustav koji obuhvaća sve. 
Osluškujemo potrebe i prošli tjedan smo poslali tablice u ustanove da nam popune po 
sistematizaciji radnih mjesta popunjenost i upražnjenost da bismo odredili stupnjeve 
deficitarnosti. Za iduću godinu donijeti ćemo stupnjeve deficitarnosti, prvi, drugi, treći te 
možda i četvrti. Onda će oni koji su nam najdeficitarniji imati „više“. Za sada su to obiteljski 
liječnici te medicinske sestre i njegovatelji u Domovima za starije.
Htjeli smo njegovateljima platiti školu za njegovatelje ali žene to ne žele, nitko ne želi biti 
njegovatelj kao ni asistent. Teškom mukom pronašli smo kuhara za Dom Alfredo Štiglić i 2 
kuhara za Bolnicu Rovinj. Pazin je za stacionar pred zatvaranjem kuhinje jer nema kuhara a 
kada se hrana počne naručivati to postaje puno skuplji model. Nismo atraktivni za ta 
pomoćna zanimanja jer ljudi više zarade u turizmu.   

Odbor za društvene djelatnosti, nakon rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Programa mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim 
zdravstvenim ustanovama i domovima za starije osobe Istarske županije u 2025. godini, te 

se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-11
Prijedlog Odluke o kriterijima za određivanje zakupnine za poslovni prostor Istarskih 

domova zdravlja i Istarskih ljekarni koji se daje u zakup za obavljanje zdravstvene 
zaštite u mreži javne zdravstvene službe uključujući ljekarničku djelatnost i dentalnu 
tehniku, za obavljanje zdravstvene zaštite izvan mreže javne zdravstvene zaštite i za 

nezdravstvene djelatnosti

Gordana Antić detaljno je obrazložila predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog Odluke o kriterijima za određivanje zakupnine za poslovni prostor 

Istarskih domova zdravlja i Istarskih ljekarni koji se daje u zakup za obavljanje zdravstvene 
zaštite u mreži javne zdravstvene službe uključujući ljekarničku djelatnost i dentalnu tehniku, 
za obavljanje zdravstvene zaštite izvan mreže javne zdravstvene zaštite i za nezdravstvene 

djelatnosti, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-12
Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 

2024. godinu

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK
Podržava se prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije 

za 2024. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-13
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Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnih škola za 2024. godinu

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnih škola za 2024. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske 

županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-14
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta 

Osnovne škole Vladimira Nazora

Doriana Šumberac Jelić obrazložila je predmetnu točku. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o donošenju 
Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 

razmatranje i usvajanje.

Ad.-15
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Vladimira Nazora

Jessica Acquavita objedinila je izlaganje za točke 15. do 25. s obzirom da je riječ o istoj 
tematici. Istarska županija je kao osnivač predložila da škole koje u svom imenu ne nose  
talijanski naziv, to promjene odnosno dodaju u nastavku hrvatskog imena škole i talijanski 
naziv na područjima gradova i općina koji statutom imaju propisanu dvojezičnost. Sve su 
škole, odnosno njihovi školski odbori prihvatili tu inicijativu i jako smo na to ponosni.   

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Vladimira Nazora, te se 

upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-16
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Fažana

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Osnovne škole Fažana, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-17
Prijedlog Odluke o promjeni naziva škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula, 

te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-18
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Medicinske škole Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Medicinske škole Pula, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-19
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Tehničke škole Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Tehničke škole Pula, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-20
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Glazbene škole Ivana Matetića Ronjgova, te 

se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-21
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 

Poreč

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Turističko-ugostiteljske škole Antona 
Štifanića Poreč, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-22
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Industrijsko obrtničke škole Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Industrijsko obrtničke škole Pula, te se 

upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-23
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Srednje škole Mate Balota

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Srednje škole Mate Balota, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-24
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Ekonomske škole Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Ekonomske škole Pula, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-25
Prijedlog Odluke o promjeni naziva Učeničkog doma Pula

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o promjeni naziva Učeničkog doma Pula, te se upućuje 

Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-26
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Istarskog veleučilišta – Universita 

Istriana di scienze applicate

Daglas Koraca detaljno je obrazložio Izvješće o radu Istarskog veleučilišta. 

Odbor za društvene djelatnosti, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ODLUKU
Podržava se prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Istarskog veleučilišta – 
Universita Istriana di scienze applicate, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 

razmatranje i usvajanje.

Ad.-27
Razno

Pod ovom točkom nije bilo rasprave.

Završeno u 12,00 sati.

Zapisnik vodila:
Adeana Fabijančić Predsjednik Odbora

Davor Komar


